CAUTION: THE INSTALLATION AND SERVICING OF
INSTALLATION INSTRUCTIONS THIS PRODUCT SHOULD BE PERFORMED BY A

HCF W/ EMERGENCY QUALIFIED ELECTRICIAN OR SERVICE PERSONNEL

: LINSTALLATION ET LENTRETIEN DE CE

W|R|NG |NSTRUCT|ONS PRODUIT DOIVENT ETRE EFFECTUES PAR UN

ELECTRICIEN OU UN MEMBRE DU PERSONNEL QUALIFIE.
CONDUIT FITTING
OPTIONAL 2ND

BALLAST HOUSING . WIRING BOX
W/ END BOXES

WIRING ACCESS
PLATE

BALLAST
HOUSING
COVER

EMERGENCY
BALLAST

W/ END BOXES

BALLAST
BLACK AND WHITE LEADS HOUSING
FOR STANDARD UNIVERSAL

VOLTAGE BALLASTS (UP TO / WIRING ACCESS PLATE

4 PAIRS) TO BE WIRED TO
PROPER SWITCHED CIRCUITS CONDUIT FITTING
WIRING BOX

VIOLET AND GRAY 0-10V
DIMMING LEADS TO BE

WIRED TO LOW VOLTAGE /C\
CONTROL WIRES WHERE
OPTION IS AVAILABLE.

BLACK(120V) OR ORANGE(277V)
& WHITE(COM) EMERGENCY BALLAST HOUSING

BALLAST LEADS TO BE WIRED
TO PROPER UNSWITCHED CIRCUIT.
(CAP UNUSED VOLTAGE LEAD.)

SIDE VIEW (LESS REFLECTOR
& EMERGENCY BALLASTS)

CAUT'ON:EIectrich luminaires are designed for permanent installation in ordinary (Non—Hazardous) locations in accordance with the National
Electrical Code and all applicable local codes. Do not use in areas of limited ventilation or in high ambient enclosures. The lamp and
luminaire operate at high temperatures, contact with combustible materials can cause fire and personal contact can cause severe burns.

ATTEN T| ON . Ce luminaire a été congu pour une installation permanente dans un emplacement régulier (non dangereux) et en conformité avec le Code électrique canadien et

codes locaux applicables. Ne jamais installer dans un endroit ol la ventilation est limitée ou dans des boTtiers o0 la température ambiante est trés élevée. La lampe et le luminaire
fonctionnent & des températures élevées, un contact avec des matériaux combustibles peut engendrer un incendie et un contact corporel peut causer de sévéres brilures.
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